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MÖTE FÖR INOMHUSLUFTSGRUPPEN DEN 3.11.2022 

Plats: Distansmöte 

Närvarande: Personalchef Nina Granqvist, informatör Nina Näsänen, chefen för intern service Bengt 

Lindholm, arbetsskyddsombuden Risto Ilvonen och Pia Wikström, städarbetsledare Irma Kelosto, 

hälsoinspektör Johanna Holmberg direktören för hälsoövervakningen Katianna Kuula 

BEHANDLADE ÄRENDEN 

UPPFÖLJNING AV OBJEKT 

Biblioteket 

Ingen ny information 

Kexen 

Ingen ny information 

Hangö högstadium 

Ingen ny information 

Hangö vattenverk 

Provtagning från ett utrymme verkställt, rapport förväntas inkomma före årsskiftet 

Vattentaget Silversand 

Ingen ny information 

OBJEKT DÄR REPARATIONSPLANERING PÅGÅR 

Läkarbostaden, Ekåsen 

Öppna konstruktioner i stora rummet har täckts in. Eftersom resultaten från provtagningen i utrymmena 

underskrider gränsvärdena den s.k. inomhusluftsförordningen är det inte just nu nödvändigt att fortsätta 

med behandlingen av ärendet. Objektet lämnas på basen av de erhållna uppgifterna bort från 

uppföljningen. Förbättringen av ventilationen följs upp inom ramen för grundunderhållet.  

Stadshuset 

De nya arkitekt- och konstruktionsplaneringsritningarna för första våningen har kommit. Konstruktioner 

repareras enligt plan i första våningen och i mellanvalvet mellan första och andra våningen. Man strävar till 

att utföra arbetena i december.  

Förhöjda halter av flyktiga organiska föreningar har konstaterats på musei- och kulturbyråns utrymmen. 

Personal flyttas p.g.a. förekommande symptom. Reparationen av det markbaserade linoleumgolvet och 

fönsterarbetena inleds inom kort. Utställningsutrymmena är i normal användning.  

Det reparerade utrymmet i tredje våningen är i bruk och har upplevts som bra.  

OBJEKT DÄR REPARATIONER PÅGÅR 

Räddningsverket 

Mottagnings- och efterkontroller för årets arbeten är utförda.  

Idrottshuset 

Reparationsarbeten utförs inte mera i år, eftersom man är tvungen att ytterligare utreda konstruktionerna 

mot berggrunden 
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Keskuskoulu-Centralskolan 

Första skedets arbeten färdigställs i början av våren.  

Med luftrening har man kunnat mildra symptomen för en person, bytet av inventarier har också hjälpt. 

Gymnastiksalens golv förnyas under nästa år. 

Hälsocentralen 

Gårdskarlsbostaden fungerar just nu som barack för byggarbetsplats. Ventilationen är tillräcklig för 

verksamheten, fast den inte helt åtgärdats.  

De pågående fasad- och vattentaksarbetena torde bli färdiga före slutet av januari. Det har varit kallt i en 

del utrymmen under renoveringen, värmen justeras och ökas enligt behov.  

Östra vingens arbeten slutförs. Planeringen av nya socialutrymmen, kök och befolkningsskydd är på väg till 

kontraktsberäkning.  

OBJEKT UNDER UPPFÖLJNING 

Astrea 

Man strävar till att inleda reparationen av vägg-golvöverföringen inom kort.  

Halmstadsgården 

Inga nya uppgifter. 

Ämbetshuset 

Inga nya uppgifter 

Hangonkylän koulu/esikoulu 

Det här årets arbeten har tagits emot och mottagningskontroller har utförts. Kartläggning av filttaket med 

tanke på underhåll skall inledas.  

ÖVRIGA ÄRENDEN 

På basen av utbildning och utredningar konstateras att Arbetshälsoinstitutets referensvärden berättar om 

vanliga förhållande inomhus och de är inte som sådana direkta åtgärdsgränser. Ifall den s.k. 

inomhusluftsförordningens åtgärdsgränser underskrids, kan utrymmena anses vara trygga. Känsliga 

individer kan dock få symptom också i sådana här utrymmen.  

Det är på nationell nivå aktuellt med minskad uppvärmning av utrymmen i.o.m. snäppet svalare-

kampanjen. En minskning av uppvärmningen skall göras med eftertanke med beaktande av 

utrymmesanvändningen, drag och motsvarande faktorer.  

Uppföljningen av användarupplevelser i t.ex. skolutrymmen har diskuterats. Det erbjuds många olika 

system och det är inte i det här skedet ändamålsenligt att börja jämföra dem på allmän nivå. Staden har 

redan att system, där förhållanden i vissa utrymmen följs upp och det finns också en kanal för 

användarupplevelsen. Beslut om noggrannare uppföljning av användarupplevelser besluts enligt behov och 

ändamålsenlighet.  

Inomhusluftsgruppen sammanträder följande gång den 23.1.2023  kl 14:00 


